
                       

 

 

R E P U B L I K A  H R V A T S K A 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR  SRDOČI 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA: 024-05/23-01/22   
URBROJ: 2170-1-03-00-23-14 

Rijeka,  14. 24. kolovoza 2023. godine 
 

 
ZAPISNIK 

S 4. SJEDNICE VMO SRDOČI 

sjednica Vijeća MO Srdoči održana je  24. kolovoza 2023. godine, s početkom u 19:00 sati u prostorijama 
MO Srdoči, Miroslava Krleže 4, u Rijeci. 

Nazočni na sjednici: 

 Robert Urek, predsjednik VMO Srdoči  

 Paulo Mulac, zamjenik predsjednika VMO Srdoči 

 Goran Lončar, član VMO Srdoči 

 Dražen Kalanj, tajnik MO – privremena zamjena 
Odsutni:  

 Željka Matković, članica VMO Srdoči 

 Serđo Bistričić, član VMO Srdoči 
 
Ostali nazočni: 

-  
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Srdoči Robert Urek 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno.  
Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 3. sjednice Vijeća MO Srdoči. 

 
DNEVNI RED: 

  

1. Informacije o pripremama za Dan MO 2023. 

2. Komunalna problematika – zahtjevi i zamolbe građana  

3. Razno 
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AD 1 
Predsjednik Vijeća otvara raspravu po pitanju organizacije Dana MO Srdoči 2023 te programa Sport 
2023. Programske aktivnosti odvijale bi se tijekom vikenda 16.-17. rujna dok bi postava i rad  Lunaparka 
krenula i par dana ranije. Utvrđeni su okvirni rasporedi po danima sa mjerenjem tlaka i šećera, 
predavanjima, nastupom plesnih skupina, izložbom, sportskim turnirima, dočekom uzvanika i glazbenim 
programima za koje će se osigurati okrepa i potrebna oprema u okviru raspoloživih financijskih planova 
i prikupljenih donacija (u okviru Programa Sport 2023. umjesto medalja i pehara za najbolje će se 
osigurati prigodne majice raznih veličina). Također je potvrđeno sudjelovanje dvaju susjednih mjesnih 
odbora Gornji Zamet i Grbci putem financiranja dijela programskih aktivnosti. Nastaviti će se dogovori i 
sastanci kao i kontakti sa gospodarstvenima sa ovog područja kako bi se programska aktivnost 
organizirala što uspješnije. 
 
Zaključak:  
Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 
AD 2 
Predsjednik vijeća otvara raspravu te se po prispjelim dopisima utvrđuje sljedeće: 
 
-Vijeće je upoznato sa odobrenjima Upravnog odjela za komunalni sustav u vezi realizacije komunalnih 
prioriteta za 2023.g. u Ulici Markovići 18 i 26a, Kurirski put 1, Srdoči 43/1 do 43/5. 
-Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnih upravnih odjela Grada Rijeke u vezi analize vlasništva u 
predmetu Uređenje trga kod OŠ Srdoči te će se zatražiti koji će se daljnji koraci predvidjeti po navedenom 
predmetu 
-Vijeće je upoznato sa odgovorom Rijeka plus doo u vezi povećanja prometne sigurnosti na raskrižju 
ulica M.Krleže i B.Kašića, te će se u nastavku zatražiti od Prometne policije mogućnost postave kamere 
za nadzor kretanja vozila ili učestalije kontrole na navedenoj lokaciji 
-Vijeće je upoznato sa odgovorom Čistoće doo u vezi odvoza otpada sa lokacije Diraki 7  
- Vijeće je upoznato sa obavijesti odjela za komunalni sustav i promet u vezi nedovršene ceste GU IX 
između grada Kastva i naselja Srdoči 
- Vijeće je upoznato sa predstavkom g. Slobodana Štrbca u vezi sa ponašanjem vozača Autotrolej doo i 
putnika na lokaciji M.Krleže 15 što je i prosljeđeno nadležnim službana i društvima 
- Vijeće je upoznato sa predstavkom g. Dobrovića u vezi prijave prometnih prekršaja i ugrožavanja života 
građana u ulici Tina Ujevića 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom Gradonačelnika u vezi Dana MO Srdoči – Križevica 
- Vijeće je upoznato sa dostavljenom presudom u predmetu Pert doo – Rijeka promet d.d. 
- Vijeće je upoznato sa zamolbom za intervenciju radi sanacije stijene uz kbr.54 ulice Marije Grbac što je 
i proslijeđeno nadležnim službama  
- Vijeće je upoznato sa prijedlogom g. Dirake u vezi sanacije prometne situacije na raskrižju M.Krleža i 
B. Kašića 
- Vijeće je upoznato sa zamolbom g. Kljuna za sanacijom oštećenja prometnog znaka u Ulici Tina Ujevića   
-Vijeće će u prijedloge Programa malih komunalnih akcija uključiti zamolbu za postavu ležećeg policajca 
kod ulaza Tina Ujevića 41 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom gđe. Kuman u vezi bukobrana uz autocestu A7 na Martinkovcu 
- Vijeće je upoznato sa zamolbom gđe. Šimunović u vezi uklanjanja zelenila u Ulici Vladimira Čerine te 
sa prosljeđivanjem istog nadležnoj službi 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom komunalnog redarstva u vezi sa nepropisnim odlaganjem krupnog 
otpada na lokaciji Srdoči 57 
- Vijeće je upoznato sa sanacijom izljeva fekalija u Ulici Tina Ujevića 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog odjela u vezi zamolbe gđe. Grgin Slipčević u 
vezi sa odvozom polomljenih stabala na lokaciji Srdoči 59 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog komunalnog društva u vezi upita gđe. Ivančić oko 
parkiranja i ležećih policajaca na lokaciji A.B.Šimića 58 
- Vijeće je upoznato sa zamjenom oštećenog kontejnera za otpad u Ulici Kurirski put 24 
- Vijeće je upoznato sa izvedbom kom.prioriteta za 2023. u ulici G.Krkleca te kod radova na Tonžinu 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog tijela u vezi sa zamolbom gđe. Mijolović radi 
sanacije oštećenja od nevremena na lokaciji parkirališta između ulica M.Lovraka i G. Krkleca 
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- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog tijela u vezi sa postavom spremnika za 
prikupljanje otpada sa elektronskim ključem na području MO Srdoči 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog tijela u vezi sa zamolbom gđe. Vlajić radi 
sanacije oštećenja od nevremena na lokaciji G. Krkleca 15-21 
- Vijeće je upoznato sa zamolbom gđe Bolf u vezi sanacije oborinske odvodnje na adresi Josipa Mohorića 
53 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog tijela u vezi postavljenog upita o mogućnosti 
izrade nogostupa u Ulici Martinkovac –Baćići 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog tijela u vezi sanacije oštećenja od nevremena 
na lokaciji J. Dobrila 3-5 
- Vijeće je upoznato sa prijavom oštećenja spremnika za otpad na lokaciji Kurirski put 24 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog upravnog tijela u vezi orezivanja živica, grmova i stabala 
u Ulici Tina Ujevića po zamolbi gđe. Curać 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog komunalnog društva u vezi postave stupića na lokaciji 
Dražice Zamet 138a 
 - Vijeće je upoznato sa odgovorom nadležnog komunalnog društva u vezi moguće postave većeg 
prometnog ogledala na križanju Ulica B.Kašića-M.Krleže 
- Vijeće je upoznato sa odgovorom PU PGŽ vezano za prometnu problematiku i prijavu buke u Ulici Tina 
Ujevića (Pert d.o.o.) 
- Vijeće je upoznato sa prijavom krupnog otpada na lokaciji Ive Vojnovića 2 od strane gđe. Matić 

 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje 
 

 
AD7 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
Sjednica je službeno završila u 21,00 sati. 
 

 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri  (3) stranice. 
 

 

Zapisničar  
Dražen Kalanj, privremena 
zamjena 

                                                      
                                                    
 
 

Predsjednik VMO Srdoči 
Robert Urek 
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